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Încheiat În şedin/a ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 07.02.2024 

""'""" ,„ 

Lucrările şedinţei se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 
de videoconferinţă, începând cu orele 16:00, în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 
sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11 - 13, Bucureşti . 

La prezidiu au luat loc următoarel e persoane: 
- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 
- Doamna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2 ; 
- Domnul consilier local Pellegrini Marius- Ovidiu - preşedinte de şedinţă. 

În deschiderea lucrări l or şedinţei , doamna Secretar Genera l al Sectoru lui 2, Elena 
Ni ţă, face prezenţa consi lierilor. Din tota lul de 27 consi lieri locali au fost prezenţi 26 de 
consilieri locali . Domnul consi lier local Săftoiu Elwis- Claudiu fiind absent. Convocarea 
membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, 
conform prevederilor art. 134, alin . (I), lit. „a" din O.U.G nr.57/2019, privind Codul 
administrativ cu modificările ş i compl etăril e ulterioare, inv itaţi a la şedinţă precizând 
data, ora şi procedura de desfăşurare a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 
înregistrată sub nr. 199/ O 1.02.2024 ş i amendamentele au fost aduse la cunoştin ţa publică 

prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 2 clin str. Chiristigiilor nr. 11 - 13 I si te-ul 
instituţie i , în termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul 
administrativ. 

ORDINEA DE ZI 

I Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consolidat al Sectoru lui 
2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2024 
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2 Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului anual al finanţărilor 

nerambursabile alocate ele la bugetul local al Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti în anul 2024, pentru activităţi nonprofit din domeniile: educaţie, social, 
sport ş i mediu, în cond iţ iil e prevederilor Legii nr. 350/2005, cu modifi căril e ş i 

completăril e ulterioare 

3 Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici ş 1 a 
devizului general aferenţi obiectivului „Amplasare staţi i de reîncărcare maşini 

electrice sediu Morarilor" 

4 Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatori lor tehnico-economici ş 1 a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „Modernizare 
sistem rutier strada Scheiul de Jos, Sector 2, Bucureşti" 

5 Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici ş 1 a 
devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „Reabilitare 
sistem rutier strada General Traian Docta, Sector 2, Bucureşti" 

6 Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei unităţil or de învăţământ 

preuniversitar de stat ş i particular care vor funcţiona la nivelul Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşti începând cu anul şco lar 2024-2025 

7 Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti , de a achiziţiona pentru ş 1 în numele 
Municipiului Bucureşti terenul situat în Bucureşti , Sector 2, str. Giuseppe Verdi 
nr. 6-8, Lot 2-Parc Verdi, IE 2 14 197, precum ş 1 transmiterea acestuia în 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 2 prin Admini straţia Domeniului 
Public Sector 2 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă: Are sens un 

vot ele test? Atunci doamna Secretar, vă rog prezenţă. 

Doamna Elena Niţă , Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnul Anghel Florin, Ancia Badea Simona, Calotă Constantin Emilian, Catone 

Magdalena Marta, Chirilă Alexandra, Constantin Mihai, Costache Adrian, Croitoru 
Angel, Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Feraru Cosmin, Feroiu Dumitru 

Silviu, Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Iordache Florina Isabela, 

Lăzăroiu Ioana Gela, Matei Vasile Silviu, Nedelcuţ Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu 

Andre i Tudor, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius Ovidiu, Popescu Lenuţa, Predescu Matei 

Petre, Săftoiu Claudiu. Domnul Săftoiu Claudiu? Revenim, domnul Waspusch Virgiliu, 

Chi rilă Alexandra? 
Doamna consilier local Chiril ă Alexandra Elena: Prezentă, aici ! 

Domnul consilier loca l Waspusch Virgiliu-Gabriel: A spus că e prezentă doamna 

Chiril ă ş i are ş i apelul video deschis. 
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Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am observat acum, într-un târziu ş i pe domnul Săftoiu? 

Domnul consilier local Anghel Florin : Cred că trebuia să intre on line. Ştiu că are o 

problemă personală, de sănătate, nu ştiu dacă a rezolvat între timp! O să vorbesc cu 

domnia sa, dacă poate să intre. 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă va reuş i să se conecteze, vom consemna prezenţa dumnealui. Da, şedinţa poate 

continua în condiţii de legalitate. Cvorumul fiind împlinit. Mulţumesc. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă : Haideţ i să 

luăm avizele, la Buget. 

Doamna consilier local Badea Ancia Simona: Este aviz Nefavorab il pentru toate 

proiectele. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă: Comisia 

Juridică! 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, bugetul este cu aviz Nefavorabil , 

2 ş i 7, parcă erau nefavorabile, scrie la mapa domnului Săftoiu. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă: Urbanism, 

Favorabi l la toate! O să le citesc pe toate. Nu ştiu care lipsesc, învăţământ? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Învăţământ, Reţeaua şco lară, 
Favorabi I, restul Nefavorabil. 

Domnul consi lier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte ele şedinţă: Protecţie 

soci a l ă. Dacă avem? Nu, n-avem. Administrare patrimoniu, Ecologie? 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu: Forabil la toate. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă : Servicii 

publice. Nu au fost proiecte ele avizat. Ş i Transparenţă, Favorabil. Să trecem la numărul 

I de pe Ordinea de zi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule preşedinte. Numai 

puţin , dacă îmi permiteţi. Am o întrebare, scurtă. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă: Da, spuneţi! 

Domnul cons ilier local Iliescu Constantin Cristinei : Da, mulţumesc. Domnule 

Primar, este un domn Lupaşcu . A fost consilierul dumneavoas tră, care toată ziua este prin 

primărie . Este salariat al primăriei? Am înţel es că sună la economic să urgenteze plăţi. 

Dacă dânsul are atribuţ ii legate de bugetul sectorului? Dacă a re în fişa postului atribuţia 

de a contacta furnizorii , firme de construcţii legate de plata de facturi? Are aceste atribuţ ii 

domnul Lupaşcu? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu, nu are. 

Domnul consilier local Feroi u Dumitru Silviu : Aveţi dumneavoastră, ştiţi că face 

aceste lucruri domnul Lupaşcu? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte ele şedinţă: Bârfa poate 

clupă aia, pe holuri. Haideţi să supunem la vot ordinea ele zi, vă rog! 
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Se supune la vot Ordinea de zi a şedinţei onlinară a C.L.S.2 din data de 
07.02.2024 şi aprobatli de către Consiliu/ Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 25, 
NU -O, ABT- 1, NU VOTEAZĂ- O. , 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Cal otă Constantin

Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, 

Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, 

Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel Florin, 
NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Catone Magdalena- Marta: 

PENTRU. 
Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Feraru Cosmin: PENTRU 

Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Anghel Florin: 

ABŢINERE. 

Este prezentat punctul nr. 1, proiectul de /10tlirâre privind aprobarea bugetului 

general consolidat al Sectorului 2 al Mun icipiului Bucureşti pe anul 2024 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Supun 

aprobării bugetul genera l astfel cum acesta este detaliat pe capitole, subcapitole, secţ i un i , 

titluri ş i art icole. Da, avem două amendamente, care le-aţ i primi t pe email. Da, 
amendamentul, haideţ i să l uăm amendamentele pe rând. Ş tiţi despre ce este vorba? 

Primul amendament, cel cu Poli ţia Loca lă , în care e o modificare ele denumire, ele nume, 

clin centrala telefonică digita lă , în modernizare centrală telefonică. Deocamdată avem 

amendamente. Haideţ i să supunem Ia vot amendamentul ăsta. 

Domnul consilier local Ca lotă Emilian: Aş avea o observaţ ie domnule preşedinte, 

clacă se poate? La acest amendament cred că dacă este vorba de o c lădire ex istentă C7, 

cred că este vorba de o documentaţie de lu crări de intervenţ i e, nu s tudiu de fezabi li tate, 

posibil să fie o eroare! Aici cred că ar trebui . Nu, vorbim de C7. Vorbim de unde se 

introduce elaborarea studiului de fezab ilitate. Presupun că e vorba de o documentaţie de 
lucrări de intervenţ i e, nu studiu fezabi litate. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovid iu preşedinte de şed i nţă : Cred că 

poate răspunde domnul Director dacă este aici ! 

Domnul consilier local Ca lotă Emilian: Vă spuneam că dumneavoastră sol icitaţ i 

modernizarea c lăd irii C7, corpulu i C7 de la imobilul respectiv! Aş rnent0na faptul că în 
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solicitarea dumneavoastră este studiul de fezabilitate. Ar fi trebui t să fi e documentaţ ie de 

lucrăr i de in tervenţii , nu studiu de fezabilitate. Se face extindere cumva sau? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedin ţă: Pă i da, 

înţe leg oricum că aici e vorba despre buget pentru aşa ceva, ma i e până acolo. 
Domnul consilier local Calotă Emilian: E doar schimbarea încadrării , eventual poate 

la o recti fica re să se tină cont. Mul tumesc! , , 

Domnul Adrian Angheluş, Director General la Poliţ ia Loca l ă Sector 2: Mă auzi ţi? 

Este o clădire în spate, acolo, vrem să o modernizăm pentru a aduce un beneficiu, nu să o 

ţi n em în paragină . 

Domnul consilier local Ca lotă Emilian: Sigur, eu am în ţe l es acest aspect ş i vă 

felicit pentru asta. Singura observaţie era doar de denumire, nu de fond, denumi re. Este o 

documentaţ ie de lucră ri de intervenţ i e nu de studiu de fezabi litate. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Denumirea documentaţ ie i va fi aprobată ş i documentaţi a toată trebuie să fie aprobată în 

Consil iul Local. Deci din punctul acesta de vedere avem doar bugetul. 
Domnul consil ier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte ele şed inţă: Supun la 

vot Amendamentul numărul l . 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule preşed i nte, înainte să votaţ i 

bugetul, vă rog să-mi daţ i ş i mie voie Ia o întrebare? După ce votaţi bugetul , 

amendamentele puteţ i să le votaţi! 

Se supune la vot, AMENDAMENTUL EXECUTIVULUI NR. 486107.02.2024 la 

p1111ct11f 11r.J proiectul de /10/lirâre privind aprobarea bugetului general consolidat al 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti p e anul 2024 şi aprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA- 16, NU -0, ABŢ- 9, NU VOTEAZĂ - I . 

Consil ierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU : - Badea Anda-Simona, Chi ri lă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Georgescu Elena- Daniela, Pasciuc Paula, Feraru Cosmin, 

Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABTINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Calotă Constantin- Emilian, Constantin 

Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicu\a, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, 
Popescu Lenuţa, Dinu Alexandru . 

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin . 
Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: PENTR U 

Se consemnează votul verbal a doal/lnei consilier local Georgescu Elena- Daniela: 

PENTRU. 

Domnul consil ier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte ele şedinţă : Da. 

Amendamentul numărul 2. 
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Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Domnule preşedinte, dacă pot 

să fac o scurtă prezentare? 
Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedin ţă: Da domnule 

Waspusch, spuneţi! 

Domnul consilier local Waspusch Virgi liu-Gabriel: Ca iniţi ator! Este vorba despre 

un amendament care vine să răspundă unei solicitări venite din partea Direcţi ei 

Colegiului Naţi ona l Mihai Viteazul , în contextul în care o echipă de elevi ş i profesori din 
acest liceu a participat în anul 2023 la un concurs internaţional de prestigiu, unde echipa 

respecti vă a câştigat locul întâi ş i în anul acesta se pune pro blema parti cipării la etapa 

următoare a acestui concurs, motiv pentru care, având în vedere că se desfăşoară 

concursul în Statele Unite, la Los Angeles, ne solicită sprijinul pentru acoperirea unei 

părţi a cheltuielilor sau acoperirea cheltuielilor de deplasare a elevilor şi profesorilor 

pentru a putea participa la acest concurs. Suma pe care o soli cită ei este de 200.000 lei. 

Urmează să vedem exact în urma rezultatelor ca l i ficărilor de anul acesta, cât va fi această 

sumă, clar aceasta este suma maximă. Deci practic ceea ce a m aprobat noi aici este un 

plafon maximal prin care putem susţine această cheltuială. Este un virament între 

articole bugetare în ceea ce înseamnă bugetul DGAPI ş i avem ş i avizul favorabil al 

Di recţ i e i Economice. 
Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte ele şedin ţă : Supun la vot 

amendamentul. 
Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Cu privire la acest amendament, doresc să reamintesc că în spatele lui este ataşat ş i 

Punctul ele vedere al comparti mentului de resort care avizează Favorabil această 

modificare. 

Se supune la vot, AMENDAMENTUL NR. 487107.02.2024 la p1111ct11/ 11r.J proiectul 

de hotlirâre privind aprobarea bugetului general consolidat a l Sectorului 2 al 

Munic ipiului Bucureşti pe anul 2024 ş i aprobat de către Cons iliul Local Sector 2 cu 

următorul cvorum: DA- 15, NU -0, ABŢ- I O, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABTINERE: - Feroiu Dumitru Sil viu, Calotă Consta ntin- Emilian, Constantin 

Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicu ţa , Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 
Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc Paula, Popescu Lenu ţa, 

NU VOTEAZĂ: - Anghel Florin. 
Se consemnează votul verbal a doamnei consilier focal Pasciuc Paula: ABTJNERE. 
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Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Mulţumesc colegilor care au 

susţinut amendamentul ş i sunt totu ş i un pic surprins că nu am avut o s usţinere unanimă, 

având în vedere că e vorba de o unitate de învăţământ de referin ţă î n sectorul nostru, 

dar. .. 

Domnul consilier local Anghel Florin: Toate sunt. 
Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedi n te de şedin ţă : Haideţ i 

domnule Feroiu, scurt, vă rog! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule preşedinte, o să fie ca de 
obicei. Şti ţi cum spun eu să fie o d i scuţ ie cât timp este necesar. Domnule Primar v-am 

analizat acest buget. Vreau să vă întreb pe dumneavoastră dacă sunteţ i întru totul 

încrezător că î l veţi cheltui pe acesta, nu veţ i mai avea excedentul de anul trecut, sau î l 

veţi cheltui pe tot, absolut? Cât o să avem excedent anul vii tor? Daţi -ne un estimativ? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşt i: Nu 

are legătură cu acest buget. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Poftiţi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Să 

ne întoarcem la subiect. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Ne întoarcem la subiect. Întrebarea 

este, dumneavoastră aţ i spus că încercaţ i să-l cheltui ţi pe tot. Ca orice primări e, probabil 

o să aveţi un excedent care poate fi între un leu, 2 milioane sau 300 ele milioane, ca anul 
acesta. Vă. rog frumos să spuneţi cât consideraţi dumneavoastră că va fi excedentul de 

anul viitor. 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Probabil 20-30 de milioane cum a fost în fiecare an şi care as igură ş i cheltuielile de 

funcţ i onare la începutul anului pentru pri mărie. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Cum a fost î n fiecare an pe mandatul 

trec ut, nu de mandatul dumneavoastră, că vi le spun eu dacă nu şti ţ i excedentul. A doua 

întrebare foarte scurtă ! Cum cons ideraţ i dumneavoastră premierea departamentelor care 

nu au perfo rmat? Aţi avut o execu ţ i e foarte mică la reabilită ri de blocuri ş i în acel aş i timp 

l e-aţ i mai dat vreo l 00 ş i ceva de milioane în plus. Estimaţi dumneavoastră că lucră ril e 

de şan tier ş i reab ilită ri şi toate se vor p lăti până la fi nalul anului? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

Da. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dar anul trecut, clacă nu s-au făcut ş i 

nu s-au reabilitat, ce vă face să credeţ i că anul acesta o să fie ceva di ferit? Că trebuie să 

fie ceva di ferit! Înseamnă că ... 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Muni cipiului Bucureşti : S

au refăcut documentaţii l e care erau făcute pe indicatorii din anul 20 19. Anul ăsta s-au 

refăcut li c i ta ţiile . Se vor prezenta constructori la lici taţ ie anul acesta, mai ales că am 

actualizat cu toate năzbâtiile electorale pe care le-a făcut Guvernul anul trecut. 
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Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bine, domnule Primar ş i în acelaş i 

timp v-am dat data trecută, v-am dat pe email, nici măcar nu v-aţ i obosit să-mi 

răspundeţi . Ş ti ţi că e conform legii , ar fi trebuit în l O zile! Eu v-am întrebat care este fişa 

de obiective? Poate nu înţe legeţi ce înseamnă fişa de obiective? N-am fos t destul de clar 

ş i la conducerea anumitor departamente ş i anume cum îi eva luaţi dumneavoastră , aveţi un 
criteriu de evaluare, cum îi evaluaţ i , de ce le daţi anumite calificative? V-am cerut să le 

faceţi publice, mai ales pentru anumite departamente uncie excedentul bugetar a fost 

extraordinar. Când aveţi de gând să ne daţi ş i nouă consiliului sau să ne susţin eţi 

calificativele aici în public? De ce anume le daţ i Foarte bine? De ce le daţ i suficient 

sau ... 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Încă nu am dat aceste calificative. Când le voi da, le voi explica. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Da si când le veti da? 

' ' 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : În 

termenul legal. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Care este termenul legal? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului Bucureşti: 

Martie este termenul legal. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Perfect, deci cu două-tre i luni înainte 

să pierdeţi mandatul , am înţe l es, perfect! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnul preşedinte ! Dacă îmi 

permiteţ i ? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Da, sigur, 

dar pe subiect, nu ca domnul Feroiu Vă rog că de acum nu ma i accept nimic care nu e pe 

subiect. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Domnule Primar, având în 
vedere că dumneavoastră vă veţi cam supăra, nu ştiu ce-i cu dumneavoastră astăz i . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am o problemă personală ş i stau pentru că este buget. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Am înţe les ! Vă întreb de buget. 
Credeam că pentru bugetul care l -aţ i hotă rât, sunteţ i supărat? Domnule primar, având în 

vedere că dumneavoastră sunteţi primar din 2020, 21, 22, 23 ş i anul acesta să termină 

mandatul dumneavoastră, la sfâ rş i t ele an a rămas cu un excedent bugetar mare, clin ce în 

ce în anul 202 1. Asa 2022 si am terminat anul 2023 cu un excedent record la nivel de 
' ' 

primărie. Bugetul acesta este un buget generos pentru cetăţenii Sectorului 2 ş i mai ales 

pentru Primăria Sectorului 2, clar tare mă tem că la sfârşi tul anului să nu avem iar 

domnule Primar un excedent bugetar mai mare decât în anul 2023. Nu ş tiu dacă, vom tră i 

ş i vom vedea cum va fi bugetul ş i prin rectifi cările bugetare pe care le veţ i face în cursul 

anului 2024. Mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Mul ţumesc ş i eu. 
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Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai 

sunt alte interpelări , supun aprobării bugetul anual astfel cum acesta este detaliat pe 

capitole, subcapitole, secţiuni , titluri ş i articole, cu amendam entele votate, aprobate. 

Se supune la vot, CU AMENDAMENTE punctul nr.I proiectul de llotlirâre 
privind aprobarea bugetului general consolidat al Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti pe anul 2024 şi respins de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 
cvorum: DA- 13, NU -0, ABŢ- 12, NU VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii loca li ai Sectorului 2 au votat astfel : 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile - Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Mate i- Petre, Waspusch Virg iliu- Gabriel , Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu A lexandru, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa , Georgescu Elena

Danie la, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 

Lenuţa, 

NU VOTEAZĂ: - Nicolescu Claudiu. 

Se conselJ'znează votul verbal al domnului consilier local Anghel Florin: 

ABTINERE. 

Domnul Radu-Nicolae Miha iu, Primarul Sectorului 2 a l M unic ipiului Bucureşti: 

Retragem punctul 2 de pe ordinea de z i, Programul anua l, pentru că se votează după 

buget. 

Punctul nr. 2, proiectul de /10tlfrâre privind aprobarea Programului anual al 
finanfărilor nerambursabile alocate de la bugetul local al Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti în anul 2024, pentru activităţi nonprofit din domeniile: educa/ie, social, sport 
şi mediu, în condifiile prevederilor Legii nr. 35012005, cu nwdificările şi completările 

ulterioare - A FOST RETRAS DE PE ORDINEA DE ZI. 

Este prezentat punctul nr. 3, proiectul de ltotllrâre privind actualizarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general aferenfi obiectivului „Amplasare 
stafii de re Încărcare masini electrice sediu Morarilor" , , 

Se supune la vot~ pu11ct11! 11r.3, privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici 
şi a devizului general aferenfi obiectivului „Amplasare stafii de reÎncărcare maşini 

electrice sediu Morarilor" şi respins de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 
cvornm: DA- 13, NU-O, ABŢ- 12, NU VOTEAZĂ- I. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile - S ilv iu, Nedel cuţ Radu, Panai tescu T udor-Andrei, Pell egrini Marius- Ovidiu, 
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Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicu ţa , Georgescu Elena
Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 
Lenuţa , 

NU VOTEAZĂ: - Nicolescu Claudiu. 
Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Anghel Florin: 

ABTINERE. 
Doamna consilier local Badea Anda Simona: Suntem 25, în şedinţă? În online aici 

văd 25! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Da, vă rog 
prezenţă ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dar, atenţie ! Eu am o întrebare, 

înainte să facem prezenţa . Mă interesează dacă la acest proiect a fost cvorum de 26 sau 

25? Acesta la care s-a terminat votul , atenţie? 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: La buget ar fi interesant de văzut dacă 

a fos t 26 sau 25? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Nu 

contează, bugetul are nevoie de 14! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şed in ţă: Prezenţa 

din nou, vă rog! 

Doamna Elena Niţă , Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Anghel Florin, Badea Anda Simona, Ca lotă Constantin Ernilian, Catone Magdalena 

Marta, Chirilă Alexandra Elena, Constantin Mihai, Costache Adrian, Croitoru Angel, 

Dinu Alexandru, Dincă Adrian, Enache N icu ţa, Feraru Cosmin, Feroiu Dumitru Silviu, 

Georgescu Elena Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Iordache F lorina Isabela, Lăzăroiu 
Ioana Geta, Matei Vas ile Silviu, Necle l cu ţ Radu, Nicolescu Claudiu, Panaitescu Tudor 

Andrei, Pasciuc Paula, Pellegrini Marius Ovidiu, Popescu Lenuţa , Predescu Matei Petre, 
Waspusch Gabriel. Nu contează că trebuie 14 voturi ca să treacă. E cu votul maj orităţ i 

absolute, nu e ... Atunci doar ca l culăm corect abţ inerile şi voturile Pentru, ca să fi e ok. 

Doamna Pasciuc Paula, am văzut că este conectată ! Am trecut aşa mai rapid. 

Da, până la proiectul numărul 3 de pe ordinea de zi, prezen ţa a fost de 25 consilieri 

locali , pentru că ş i la primul vot s-a constatat că într-adevăr au votat 25 de persoane ş i 25 

au fost conectate. Domnul Claudiu Nicolescu nu a fost prezent. Acum se conectează 

domnul Nicolescu, sens în care cvorumul la primele trei proiecte se calculează de la 25, 

respectiv 13 majoritatea simp l ă , astfe l încât pro iectul anterior, care a ob\inut 13 voturi , a 

fos t aprobat de către dumneavoas tră. 

Domnul consil ier local Feroiu Dumitru Silviu: Sta!i să înţe legem, bugetul a trecut 

sau n-a trecut, că vă trebuie 14? 
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Doamna Elena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Indi ferent de prezenţa ... 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Ideea se p une aşa, doamna Secretar, 

ca să nu facem o eroare! Vă rog frumos! 

Doamna E lena Niţă, Secretarul General al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Pentru proiectul de buget era necesară majoritate absolută, respectiv jumătate plus unu. 

Vă rog să-mi permiteţi dl. Feroiu, că mi-aţi cerut un punct de vedere, acum! Respectiv 

jumătate plus unu din consilierii în funcţie, adică 14 voturi. A primit 13 voturi ş i a fost 

respins. Proiectul anterior a primit 13 voturi din 25, fiind întrunită astfe l majoritatea 

simplă, adică jumătate din cei prezenţi , jumătate plus unu dintre cei prezenţi. Acum aş 

dori să ştiu dacă dl. Nicolescu s-a logat? Este prezent domnul N icolescu? Vă rog să 

confirmaţi prezenţa? 

Domnul consilier local N icolescu C laudiu: Da, doamnă sunt prezent! De la început 

sunt, doar că m-a sunat cineva ş i m-a scos din şedinţă . 

Domnul consilier loca l Iliescu Constantin Cristinei: Doamna Secretar, o simplă 

întrebare? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru: Doamna Secretar, dar la început cvorumul 

s -a considerat la 26? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Doamna Secretar e vorba de 

proiectul numărul 2 . Proiectul numărul 2, care s-a votat cu 25 de voturi. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: Proiectul 

numărul 2 a fost retras. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristine i: Deci a fost retras, da? Proiectul 

numărul 3 a fost aprobat sau nu a fost aprobat? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedinţă: A fost 

aprobat, da, cu 13 din 25. 

D omnul cons ilier local Dinu Alexandru: Păi da, de la început cvorumul a fost 

stab ilit la 26, doar că nu a votat dânsul. Mă auziţi ? La începutul şedinţe i cvorumul a fost 

stab ilit la 26, cu tot cu dl. N ico lescu, cu toată lumea, după care domnul Nicolescu nu a 

votat, nu ştiu , din varii motive, dar cvorumul a fost stabilit la 26. Deci asta înseamnă că 

trebuia ... plus că dânsul a ş i spus că a fost de la început. Dâ.nsul a mărturisit, a afirmat 

chestia asta că a fost prezent de la î nceput. Deci, cvorumul este la 26. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Doamna Secreta r, vă rog frumos 

vreau să fac un interes de la început. Haideţ i să luăm cronologic ce s -a întâmplat. Bugetul 

trebuia cu 14, a picat pentru că a întrunit 13 voturi . Corect! Dar nu a fost prezent dl. 

Nicolescu. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru: Domnul Nicolescu a mărturi s i t că a fost 

prezent de la început. E pe înregistrare! 

Domnul cons ilier local Feroiu Dumitru Silv iu : Noi când am închi s votul, am închis 

pe cvorum de 26, că aşa am închis votul! L-aţ i închis dumneavoa s tră domnule preşedinte 

ş i aţi spus, după care aţ i refăcut prezenţa ş i s-a luat act de n oul cvorum. Nu putem spune 
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că anterior am avut alt cvorum. Într-adevăr Ia momentul închiderii votului , momentul 

juridic al închiderii votului, să vorbim în termeni legali , eram pe cvorum ele 26. Că 

ulterior aţi refăcut dvs. prezenţa ş i am fost 25, se consid eră cvorumul ele la 25 la 

ulte rioarele proiecte. Nu putem spune că în momentul în care s-a închis votul pe cvorum 

ele 26, am făcut prezenţa ş i de fapt ăla nu era prezent şi a trecut proiectul! Oricum îl 

treceţi cil. Primar, aveţi majoritate , nu e o problemă clin punctul m eu de vedere, clar hai să 

fim corecţi legal. La momentul juridic al încheierii votului, când domnul preşedinte a 

spus închid votul , eram pe cvorum ele 26. Dacă un consilier . .. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă-mi daţi cuvântul? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Da, d omnul Primar cum să nu, vă 

dau cuvântul , dar haideţi să fim corecţi, atât vă rog! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci, o să analizăm care este situaţia juridică. Din punctul meu de vedere, într-adevăr nu 

este urgenţă atât de mare. O să vedem care este legalitatea acestui vot! Dacă este nevoie 

şi o să ne dăm seama că nu a trecut, o să revin cu el într-o şedinţă viitoare. Dacă a trecut, 

atunci n-o să rev in cu el, dar o să facem această analiză j uridică ulterior. Şi 

dumneavoastră aveţi posibilitatea să atacaţi Ia Prefect în urma acestei analize de 

legalitate. Oricum ana liza este expost, n-aş vrea să o avem acum. Nu aş vrea să o avem 

acum cu toată lumea de faţă, că este o analiză de legalitate pe care o facem ş i noi o veţi 

face si dumneavoastră. 
' 
Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şedi nţă: Să mergem 

mai departe. Punctul numărul 4 . 

Este prezentat punctul ur. 4, proiectul de ltotlirâre privind actualizarea 
indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ ii de 
interes local: „Modernizare sistem rutier strada Scheiul de Jos, Sector 2, Bucureşti " 

Se supune la vot, p1111ct11l 11r.4, privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici 
şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „Modernizare sistem 
rutier strada Scheiul de Jos, Sector 2, Bucureşti" şi aprobat de către Consiliul Local 
Sector 2 cu următorul cvorum: DA- I 4, NU -0, ABŢ- I 2, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu , Feraru Cosm in, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silv iu, Dinu A lexandru, Anghel Florin , Ca l otă 

Constantin- Emil ian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache N i cuţa, Georgescu Elena-
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Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 
Lenuţa, 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 5, p roiectul de lwtlirâre privind actual izarea 
indicatorilor tehnico-economici ş i a devizului general pentru obiectivul de investi ţ ii de 
interes local: „Reabilitare sistem rutier strada General Traian Docta, Sector 2, Bucureşti " 

Se supune la vot, p1111ctul 11r.5, privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici 
ş i a devizului general pentru obiectivul de investi ţi i de interes local : „Reabil itare sistem 
rutier strada General Traian Doda, Sector 2, Bucureşt i" şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA- 14, NU -0, ABŢ- 12, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Mari us- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Anghel Florin, Calotă 

Constantin- Emil ian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena
Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu 
Lenuţa, 

NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal al domnului consilier local Anghel Florin: 

ABTINERE. 

Este prezentat punctul nr. 6, proiectul de ltotltrâ re privind aprobarea reţe l ei 

uni tăţil or de învăţământ preuniversitar de stat ş i particular care vor funcţ iona la nivelul 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti începând cu anul şcolar 2024-2025 

Se supune la vot, punctul nr.6, privind aprobarea reţel ei uni tăţi l or de învăţământ 

preuniversitar de stat ş i particular care vor funcţ i ona la nivelul Sectorului 2 al 
Municipiului Bucureşt i începând cu anul şcol ar 2024-2025 şi "JJrOb(lt de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorwn: DA- 25, NU -0, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consil ierii locali ai Sectorului 2 au votat astfe l: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chi ril ă Alexandra Ele na, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin

Emilian, Constantin Mihai , Dincă Adrian, Enache Nicuţa , Georgescu Elena- Daniela, 
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Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , 

Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Dinu Alexandru. 
NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Pasciuc Paula: PENTRU. 

Este p rezentat p1111ct11/ III'. 7, proiectul de /10t<lrâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, de a achizijiona pentru şi în 
numele Municipiului Bucureşti terenul situat fn Bucureşti, Sector 2, str. Giuseppe Verdi 

nr. 6-8, Lot 2-Parc Verdi, IE 2 I 4 I 97, precum şi transmiterea acestuia În administrarea 
Consiliului Local al Sectorului 2 prin Administra/ia Domeniului Public Sector 2 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Ce e acolo? ADP Sector 2, spuneţi-ne şi 

nouă despre ce este vorba? Reîntregim acum un spaţiu verde sau c um? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Haideţi că vă explic eu. Este vorba de o bucată din Parcul Verdi, care nu a fost 

expropriată deodată cu celebrul scandal de acum 5 ani de zi le. Acum 5 ani de zile s-a 

expropriat pe prietenie cred sau nu ştiu cum, în mod selectiv, pentru că nu au fost 

expropriaţi toţi cei care deţineau teren acolo. Au fost expropriaţi numa i nişte cunoştinţe, 

probabil ş i au mai rămas 1,4 hectare de teren în proprietate priva tă. Prin hotărârea de 

astăz i , unul dintre proprietari şi-a manifestat intenţia de a vinde acel teren, pentru că nu 

vrem să avem blocuri în Parcul Verdi. Ce facem acum este să cerem acordul Consiliului 

General de a cumpăra terenul , o parte din terenul din Parcul Verdi de la proprietarul care 

ş i-a manifestat intenţ ia de a vinde. Vânzarea se va face, aşa cum v-am obişnuit cu o 
Comisie de Negociere în care vor fi reprezentanţi ai tuturor grupuril or politice. Deci, o să 

ştie toată lumea exact care sunt condiţiile odată ce primim acordul. Mulţumesc ! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Da de ce nu-l cumpără Primăria Capitalei, 

domnul Primar? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Am discutat cu proprietarul. Din punctul meu de vedere este important să reîntregim 

Parcul Verdi. Din punctul meu de vedere, este irelevant d in ce jumătate de impozit al 

bucureştenilor cumpărăm acel teren. Primăria Sectorului 2 are un interes legitim pentru 

reîntregirea spaţiului verde al sectorului ş i pentru completarea lui ş i pentru a ne asigura 

că acesta nu devine construibil. 
Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Noi suntem de acord cu reîntregirea, că de 

asta v-am ş i întrebat. Dar de ce nu îl cumpără Primăria Capitalei? Noi tot timpul trebuie 

să-l sa lvăm pe Nicuşor Dan sau pe cine? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului B ucureşti: 

Noi încercăm să recuperăm ... Vrem să recuperăm spaţiul verde pentru cetăţen ii sectorului 
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2. În apropierea Parcului Verdi locuiesc cetăţeni ai Sectorului 2. Cheltuirea banilor 
public i în favoarea ş i în benefi ciul ş i pentru bunăstarea cetăţen ilor Sectorului 2 mie mi se 

pare oportună. E adevărat, poate dumneavoastră nu vi se pare oportună, dar mie mi se 

pare. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: El a fost cumpăra t tot pentru cetăţenii 

Sectorului 2 de către Primăria Capitalei. Despre ce vorbim? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: Nu 
a fost cumpărat tot. 

Doamna consilier local Popescu Lemqa: De acord, dar de ce nu-l cumpără pe tot 

Primăria Capitalei, că benefici ază cetăţenii sectorului 2 de ea ş i bucureştenii? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Pe 

vremea doamnei Firea, Primă ri a Capita lei a arătat că nu negociază chiar foa rte bine 

pentru preţuril e acelea. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Aţi spus că am vorbit, v-a ş i contactat 

proprietarul? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Fără o inten ţi e a proprietarului de a vinde, nu putem iniţi a acest pro iect ele hotărâre . Deci, 

ini ţ i erea proiectului de hotărâre se bazează pe intenţia proprietarului de a vinde! 
Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Asta înseamnă că proprietarul , atunci când 

s-a cumpărat, nu a avut intenţi a asta ş i v-a găs it pe dumneavoastră Primarul Sectorului 2 

ş i nu mai faceţi acuzaţii . Exact acum v-a găsit pe dumneavoastră să vă contacteze! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Da, vrem să recuperăm spaţii verzi, am anunţat asta. Vrem să recuperăm întreg Parcul 

Verdi , pentru că întreg Parcul Verdi trebuie să fi e al cetăţenilor, să fie parc, nu blocuri ş i 

da, oricine mă contactează pentru a discuta aceste lucruri ş i pentru a recupera spaţiul 

verde, eu voi răspunde pozi tiv ş i voi face o Comisie de Negociere în care vor fi 
reprezentate toate grupurile poli tice, aşa cum am făcut şi la Parcul Plumbuita„ . S-a 

construit, din păcate ! 

Domnul consilier local Pellegrini Marius Ovidiu, preşedinte de şed in ţă: Domnule 

Feroiu! 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu: Domnule Primar, ştiţ i , departe de a fi 

un simpatizat al doamnei Firea. Mă cunoaşteţ i foarte bine, ce război am mai avut.. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municip iului Bucureşti : O 

să deveni ţ i în curând! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : N-aş zice domnule Primar, n-aş 

zice. Şti ţi eu nu tăgad că s-a negociat prost cu domnul Săvul escu . Pa rcă la I OOO ş i ceva 

ele euro metru pătrat , pa rcă nu? S-a negociat. Am dat 42 de milioane, parcă acolo era 

1500- 1.200 euro metru pătrat. Aţ i spus că erau prieteni domnul Săvulescu cu doamna 
Firea. Domnul proprietar, cum î l cheamă, e prietenul dumneavoas tră? Întrebare certă ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu! 
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Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Nu este prietenu l dumneavoastră ! Va 

deveni? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Am înţeles, perfect! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Vă invit în Comisia de Negociere. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: La ce preţ vrea să vândă domnul, că 

mă gândesc că ştiţi prin avocaţi, un preţ estimativ? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu pot să dau eu acest preţ pentru că el va fi stabilit de către Comisia de Negociere ş i este 

prematur să mă antepronunţ, mai ales într-o şedinţă pentru aşa ceva. Comisia de 

Negociere stabileşte acest preţ. Antepronunţarea ş i setarea unui preţ .. . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Mi se pare corect. .. Puteţi să-mi 

spuneţ i ca ordin de mărime, dacă se apropie de ce a cerut d oamna .. . , de ce a cerut 

domnul Săvulescu ? Ordin de mărime puteţi să ne spuneţi? Adică ordinul sutelor, miilor? 

Adică ordin de mărime nu înseamnă un preţ, ca să ştim ş i noi , dacă intru în Comisia ele 

Negociere, dacă am vreo şansă, să negociez. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 

invit în această comisie. Vă reamintesc că este nevoie de votul a 2/3 dintre consilieri. 

Drept urmare, orice grup politic poate bloca o astfel de achiziţie. Asta înseamnă că va fi 

nevoie, va exista toată transparenţa ş i veţi putea avea toate informaţiile, clacă veţ i fi 

reprezentantul grupului dumneavoastră politic! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bineînţeles ş 1 mai am o altă 

întrebare care-i de ordin, nu chiar de cancan. Dacă am ni şte prieteni în Sectorul 2 care vor 

să vândă teren, să facem parcuri, î i trimit la dumneavoastră? Îmi permite să le dau 

numărul ele telefon? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipi ului Bucureşti: 

Sigur că da, vor ajunge în Consiliu Local. Se va face o Comisie de negociere. Oricine .. . 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Permis iunea să dau contactul 

dumneavoastră. Asta e ideea. Cine are teren în Sectorul 2, de vânzare ş i nu se vinde! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Pentru parcuri! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Pentru a deveni parc, să vină la 

dumneavoastră! Perfect, gata, asta e tot. 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Actul primăriei ştiu că e public. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Chiar vă rog! 
Doamna consilier local Badea Anda Simona: Actul primăriei ştiu că e public. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu, preşedinte de şedinţă : Bun acum 

că am terminat cancanul domnului reroi u, supun la vot numărul 7. 
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Se supune la vot, p1111ct11/ 11r. 7 proiectul de hotlirâre privind solicitarea acordului 

Consiliului General al Municipiului Bucureşti pentru împuternicirea expresă a 

Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, de a achizifiona pentru şi În 

numele Municipiului Bucureşti terenul situat în Bucureşti, Sector 2, str. Giuseppe Verdi 

nr. 6-8, Lot 2-Parc Verdi, IE 214197, precum şi transmiterea acestuia În administrarea 

Consiliului Local al Sectorului 2 prin AdmJnistraţia Domeniului Public Sector 2 şi 

aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA- 24, NU -0, ABŢ- 2, 
NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorulu i 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasi le- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin 

Mihai, Dincă Adrian, Enache Nicuţa, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin 

Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache 

Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ : -
ABŢINERE: - Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru. 
NU VOTEAZĂ: -
Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Lăzăroiu Joana Geta: 

PENTRU. 

Domnul consilier local Pellegrini Marius-Ovidiu preşedinte ele şedinţă: Dacă nu mai 

avem nimic ele spus, declar şedinţa încheiată. Vă mulţumesc tuturor! 

Nemaifiind înscrise alte probleme p e ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă 
Pellegrini Marius- Ovidiu declară şedinfa închisă, la orele 17: 1 O drept pentru care s-a 

Încheiat prezentul proces-verbal. 

Prezentul proces - verbal a fos t aprobat cu următorul cvorum: O - DA, O - NU, O - /\BŢ„ în şedin\a 

ORD INARĂ a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de „ „ „ „ .„ 
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